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ΟΡΓΗ ΓΙΑ ΛΑΦΚΑ

Εριξαν γιαούρτια 
στο υπουργείο!

✓  Ξέσπασαν οι συνταξιούχοι
Σ Ε Λ .14

f t

Απόρρητο έγγραψο-φωτιά αποκαλύπτει την σκευωρία 
που είχε στηθεί σε βάρος της Εκκλησίας

Μην κοροϊδεύετε τον κόσμο κ. Καραμανλή
Αφήστε τις αηδίες για αναμονή δικαστικών αποφάσεων 
και πέστε στους συνταξιούχους ότι τα λεφτά που τους 
έφαγε ο Σημίτης θα τους τα επιστρέφετε λίγα-λίγα...

ΠΛΑΚΑ, μεγάλη πλάκα έχουν οι βου
λευτές του ΠΑΣΟΚ που κατηγορούν 
την κυβέρνηση πως... «ξεγέλασε» τους

συνταξιούχους και δεν θα τους επι
στρέφει τα λεφτά που ο κύριος Σημίτης 

ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΣΕΛ. 3

Παρακολουθούσαν όλους τους 
Μητροπολίτες και πολλούς άλλους 
εκκλησιαστικούς παράγοντες!

ο βαρύ πυροβολικό της ΕΥΠ είχε στόδουλου των Μητροπολιτών και πολ- 
επιστρατεύσει η κυβέρνηση Ση- λών άλλων εκκλησιαστικών παραγό- 
μίτη για να συγκεντρώσει στοι- ντων, στην διάρκεια της κρίσης με τις 

χεία σε βάρος του Αρχιεπισκόπου Χρι- ταυτότητες. ΣΕΛ. 16-17
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_______________________ _______________________ Τ Ο  ΟΕΐνίΑ_____________________________________________
ΑΠΟΡΡΗΤΟ ΕΓΓΡΑΦΟ-ΦΩΤΙΑ ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΕΙ ΤΗΝ ΣΚΕΥΩΡΙΑ ΠΟΥ ΕΙΧΕ ΣΤΗΘΕΙ ΣΕ ΒΑΡΟΣ ΤΗ Σ ΕΚΚΛΗΣΙΑΣ

Τ ο 6αρυ πυροβολικό της 
ΕΥΠ είχε επιστρατεύσει η 
κυβέρνηση Σημίτη για να 

συγκεντρώσει στοιχεία σε βά
ρος του Αρχιεπισκόπου Χρι
στόδουλου των Μητροπολιτών 
και πολλών άλλων εκκλησια
στικών παραγόντων, στη διάρ
κεια της κρίσης με τις ταυτό
τητες.

Αυτό αποκαλύπτουν σειρά υπηρεσιακών εγγράφων της Ε Υ Π  που έχει στα χ έρια της η «Αυριανή» ένα από τα όποια φέρει σήμερα στη δημοσιότητα και περιλαμβάνει αναφορά ειδικού κλιμακίου για τον Αρχιεπίσκοπο Χριστόδουλο, τον Μ ητροπολίτη Θεσσαλιώτιδος, τον Πειραιώ ς Καλλίνικο, το Σύμβουλο του Αρχιεπισκόπου κ. Τζούμα, τον Καστοριάς Σεραφ είμ, των Σερρώ ν Θ εολό γ ο , τον Αρχιμανδρίτη Ιάκωβο της μονής Πετράκη, τον γνωστό πλέον Αρχιμανδρίτη Γιοσάκη, τον Δ ημη- τριάδος Ιγνάτιο και πολλούς άλλους.Στο απόρρητο έγγραφο της Ε Υ Π , περι- γράφονται αναλυτικά εμπλοκές σε σκάνδαλα των εκκλησιαστικών παραγόντων, αλλά και στοιχεία που αφ ορούν την προσωπική τους ζωή.Για τον Αρχιεπίσκοπο Χριστόδουλο το μόνο που είχε καταφέρει να βρει το επιτελείο της Ε Υ Π  ήταν η επιστολή που είχε δώσει για τον Βαβύλη και η οποία έγινε σημαία των εχθρώ ν του όλο το διάστημα που εβάλετο ανηλεώς απ’ τα Μ έσα Μ αζικής Ενημέρω σης.Σε αντίθετη με τους Μητροπολίτες, ο

Η ΚΥΠ του Σημίτη φα κέλωνε
τον Χριστόδουλο
✓  Παρακολουθούσαν όλους τους Μητροπολίτες 
και πολλούς άλλους εκκλησιαστικούς παράγοντεςΑρχιεπίσκοπος Χριστόδουλος είναι καθαρός σε όλα του, αφού οι υπηρεσίες πληροφοριώ ν δεν μπόρεσαν να βρουν στοιχεία για το παραμικρό οικονομικό σκάνδαλο και για την προσωπική του ζωή παρά το γεγονός ότι η τότε διοίκηση της Ε Υ Π  χρησιμοποίησε την αφρόκρεμα των πρακτόρων και μηχανήματα προηγμένης τεχνολογίας στην εναγώνια προσπάθειά της να συγκεντρώσει υλικό για να το χρησιμοποιήσει ως επικοινωνιακό αντιπερισπασμό στη μεγάλη κόντρα για το επίμαχο θέμα των ταυτοτήτων.Α π ’ την αναφορά της Ε Υ Π  προκύπτουν και τα στοιχεία για τις οικονομικές συναλλαγές που είχε ο Μητροπολίτης Θ εσσ α λιώτιδος με την δικαστικό κ. Ηλία που αποκάλυψε με πρωτοσέλιδο δημοσίευμα η «Α Υ Ρ ΙΑ Ν Η ». Π εριλαμβάνονται, επίσης, πληροφ ορίες για τα σκάνδαλα διαφόρων ιεραρχώ ν που είδαν τις π ροηγούμενες ημέρες το φως της δημοσιότητας.Εκείνο που είχε ιδιαίτερη σημασία είναι το γεγονός ότι το υλικό που συγκέντρωσε

η Ε Υ Π  επί κυβέρνησης Σημίτη χρησιμοποιήθηκε με καθυστέρηση ετών στον βρώμικο πόλεμο κατά του Χριστόδουλου και της Εκκλησίας.Πρόκειται για ένα οργανω μένο σχέδιο που έχει στόχο τον Χριστόδουλο και την

Εκκλησία την υλοποίηση του οποίου έχουν αναλάβει εργολαβικά σκοτεινά κέντρα ενώ ενεργό ρόλο παίζουν και οι μυστικές υπηρεσίες ελληνικές και ξένες. Η  «ΑΥΡΙΑΝ Η » θα παραδώσει την απόρρητη αναφορά της Ε Υ Π  στον Αρχιεπίσκοπο προκειμένου να ελςγξει το υλικό που περιλαμβάνει.Είναι σίγουρο ότι οι διαρροές απ’'τ α  σκοτεινά κέντρα των μυστικών υπηρεσιών θα συνεχιστούν με δεδο μ ένο  ότι ο στόχος τους που είναι το πριόνισμα του Χριστόδουλου δεν έχει επιτευχθεί.
Το Οικουμενικό ΠατριαρχείοΕνήμερο ήταν το Ο ικουμενικό Πατριαρχείο για την δράση των μυστικών υπηρεσιών, του Βαβύλη και του στρατηγού Τρια- νταφυλλάκη στην προεκλογική εκστρατεία του νυν Πατριάρχη Ιεροσολύμω ν Ειρηναίου. Ο  73χρονος Μητροπολίτης Λ έρου και Καλύμνου Μητροπολίτης Λ έρ ο υ , Καλύ- μνου και Αστυπάλαιας Νεκτάριος (ανήκει στο Ο ικουμενικό πατριαρχείο) αποκαλύπτει στο ημερολόγιο της Μ ητρόπολής του

ότι ο ίδιος συνέφαγε στα Ιεροσόλυμα με Βαβύλη και Τριανταφυλλάκη και ότι:-Η  τότε κυβέρνηση του Π Α Σ Ο Κ  ξόδεψ ε δεκάδες εκατομμύρια δολάρια για την εκλογή του Πατριάρχη, ενώ,-Ο ι μυστικές υπηρεσίες διαθέτουν δεκάδ ες φωτογραφίες και φωτοτυπημένες επιταγές που ενοχοπ οιούν...Ο  κ. Νεκτάριος περιγράφει ότι βρέθηκε στα Ιεροσόλυμα τρεις φορές τη πρώτη ως προσκυνητής, τη δεύτερη ως ασθενείς στα λουτρά της νεκρής θάλασσας και τη τρίτη λίγο πριν κοιμηθεί ο τότε πατριάρχης Δ ιό δωρος και αποκαλύπτει: «Μια συντροφιά φίλων που εργάζεται για την υποψηφιότητα του ενός εκ των τριών υποψηφίων με προσκαλεί για φρουτόδειπνο στην ωραία βεράντα του ξενοδοχείου «Κινγκ Νταίβι- ντ». Τη συντροφιά αποτελούσαν ο στρατηγός Τ ζ., ο Χριστόφ ορος, ο Απόστολος (ενν ο εί Βαβύλη) και ο Ελληνας ταξίαρχος

Ι.Τρ. (εννοεί Τριανταφυλλάκη)»
Τα εκατομμύρια δολάρια
της Ζαλικώσια______________Συνεχίζοντας την περιγραφή των όσων έχει ζήσει εκείνες τις ημέρες στα Ιεροσόλυμα ο Μητροπολίτης Λ έρου αναφέρει: «Το δείπνο εργασίας αρχίζει και η συζήτηση φουντώνει. Πώ ς θα νικηθούν οι μεγάλες δυνάμεις; Τα δεκά δες εκατομμύρια δολάρια της Ζαλοκώστα; Πώ ς θα νικηθεί το ομογενές, ομόφ ιλον, ομόδοξον μίσος, αλλά και τα πυρά των ψευδαδέλφων;».
Ενοχοποιητικές φωτογραφίεςΕκεί που συνέτρωγαν στο μπαλκόνι του ξενοδοχείου ο στρατηγός είπε ότι: «Η υπηρεσία του έχει δεκάδες φωτογραφίες και φωτοτυπημένες επιταγές που υποδεικνύουν ότι ο αντίχριστος βασιλεύει στη πόλη που είναι Θ εού  κατοικητήριον».



Ποινική δίωξη
Της: ΒΑΛΕΝΤΙΝΑΣ ΜΑΡΚΕΛΛΟΥΗ  π ρώ ιη... καμπάνα ίων διώξεων «ήχησε» χθες για ιον καταζητούμενο από την Ιηίβτροί, Απόστολο Βαβύλη ενώ την ίδια ώρα αναμένεται να Βρεθούν αντιμέτωπα τρία άτομα με την κατηγορία της υπόθαλψης εγκληματία.Ο  Εισαγγελέας Βόλου, κ. Βασίλης Τσαρδιάκας άσκησε ποινική δίωξη σε Βάρος του ΒαΒύλη για την έκδοση πλαστού διαβατηρίου στο όνομα Απόστολος Φωκάς. Το διαβατήριο εκδόθηκε του Αύγουστο του 2002 από τη νομαρχιακή αυτοδιοίκηση της Μαγνησίας. Ο  εισαγγελέας παρά- πεμψε την εκδίκαση της υπόθεσης σε ρητή δικάσιμο του Τριμελούς Πλημμελειοδικείου Βόλου.Ο  κατηγορούμενος φέρεται να είχε στην κατοχή του και να χρησιμοποιούσε άλλες τρεις ταυτότητες και ισάριθμα διαβατήρια με πλαστά στοιχεία. Σε Βάρος του ΒαΒύλη εκ- κρεμούν τρεις καταδικασπκές αποφάσεις και εντάλματα.Στο μεταξύ χθες, διαβιβάστηκε στο γραφείο του Προϊσταμένου της Εισαγγελίας Πρωτοδικών Αθηνών, κ. Δη- μήτρη Παπαγγελόπουλου, η δικογραφία που σχηματίστηκε στην Ασφάλεια Αττικής σχετικά με το διαμέρισμα που είχε νοικιάσει ο Απόστολος ΒαΒύλης στο Χολαργό.Η  δικογραφία χρεώθηκε ήδη προς μελέτη στην Εισαγγελέα Πρωτοδικών Αθηνών, κυρία Ελένη Σωτηροπού- λου, που διενεργεί παράλληλα προκαταρκτική εξέταση σχετικά με την έκδοση πλαστών ταξιδιωτικών εγγράφων του Απόστολου ΒαΒύλη, αλλά και τις δραστηριότητες του σε σχέση με δημόσιες υπηρεσίες.Σύμφωνα με πληροφορίες, από τα στοιχεία που συνέ-

Παπαθανασίου: Λεν υποκύπτουμε σε πιέσειςστον Βαβύλη
λεξε η Ασφάλεια και τις μαρτυρικές καταθέσεις, τουλάχιστον δύο ή τρία άτομα πήγαιναν στο σπίτι του ΒαΒύλη στο Χολαργό και ότι είχαν άμεση πρόσβαση στο διαμέρισμα μέχρι τις αρχές Φεβρουάριου. Τις επόμενες ημέρες αναμένεται να ασκηθούν ποινικές διώξεις για υπόθαλψη εγκληματία σε Βάρος των προσώπων αυτών.Αναφορικά με την υπόθεση Βαβύλη, ο εκπρόσωπος Τύπου του Π Α ΣΟ Κ , κ. Νίκος Αθανασάκης κατηγόρησε την κυβέρνηση ότι ενώ από την πρώτη στιγμή υπήρχε η διαβεβαίωση πως δεν έχει εκδοθεί διαβατήριο στο όνομα του Βαβύλη τα τελευταία δέκα χρόνια, αν και «είχαν την υποχρέωση και την ευθύνη να το πουν, άφησαν να καλλιεργούνται υπονοούμενα εις Βάρος του Π Α ΣΟ Κ  για πάνω από δέκα ημέρες».
Συντηρητική κατάσχεση______________Συζητήθηκε χθες ενώπιον του Μονομελούς Πρωτοδικείου Αθηνών, η αίτηση του Πατριαρχείου Ιεροσολύμων κατά της συζύγου του πρώην διαχειριστή της περιουσίας του Πατριαρχείου Νίκου Παπαδήμα με την οποία ζητείται η συντηρητική κατάσχεση των περιουσιακών της στοιχείων μέχρι του ποσού των 135.000 ευρώ.Σύμφωνα με το Πατριαρχείο το αιτούμενο ποσό αποτελεί μέρος ποσού που φέρεται να υπεξαίρεσε ο Παπαδή- μας από το Πατριαρχείο, το οποίο με τα μέχρι στιγμής στοιχεία αγγίζει τις 600.000 ευρώ.Για την υπόθεση της υπεξαίρεσης διενεργείται ήδη προκαταρκτική εξέταση από την Εισαγγελία Πρωτοδικών

της Αθήνας αλλά και τις ισραηλινές αρχές. Ο  Νίκος Πα- παδήμας αναζητείται προκειμένου να λογοδοτήσει για όσα του καταμαρτυρούνται από το Πατριαρχείο.Η αίτηση συζητήθηκε χωρίς την εξέταση μαρτύρων ενώ από την πλευρά της εναγόμενης δεν υπήρχε εκπροσώπηση συνηγόρου. Το δικαστήριο αναμένεται τις επόμενες ημέρες να εκδώσει την απόφασή του.
Αρειος Πάγος_____________________Η ... περιβόητη Κωνσταντίνα Μπουρμπούλια προσήλθε χθες στον Αρειο Πάγο προκειμένου να διαμαρτυρηθεί για το αίτημα δικαστικής συνδρομής προς τις ελβετικές τράπεζες για άνοιγμα όλων των λογαριασμών της. Η  πρώην δικαστική λειτουργός δήλωσε πως θέτει εαυτόν στην διάθεση της Δικαιοσύνης, καθώς δεν έχει να κρύψει τίποτα.Παράλληλα, στον επιθεωρητή του Αρείου Πάγου, Χρή- στο Μπαλτά, ο οποίος συνδράμει στην έρευνα που διεξάγει το Ανώτατο Δικαστήριο για τα παραδικαστικά κυκλώματα, κατέθεσε η ανακρίτρια από τον Πειραιά, Μαρουλιώ Δαδίου - Απέργη που είχε χειριστεί την υπόθεση αρχαιοκαπηλίας στα Κύθηρα. Η ανακρίτρια δεν απήγγειλε ποτέ κατηγορίες στον Αρχιμανδρίτη Ιάκωβο Γιοσάκη, ενώ είχε απαγγείλει κατηγορίες στους υπόλοιπους εμπλεκόμενους στην υπόθεση.Τέλος, επίκειται η μετάθεση δικαστικών λειτουργών από τη Λάρισα στο Ηράκλειο, την Πάτρα και τη Θεσσαλονίκη,.που υπηρετούν στις περιοχές αυτές για περισσότερο από οχτώ χρόνια.

ί

«Αλλοθι» για τον τρόπο διαμόρφωσης των τιμών των τροφίμων αποτελεί κατά τις βιομηχανίες του κλάδου η διασφάλιση της ποιότητάς.Οι βιομηχανίες τροφίμων, που σύμφωνα με έρευνα του ΙΟΒΕ, υποδεικνύονται ο βασικός παίχτης της Βιομηχανικής παραγωγής στη χώρα μας, φάνηκαν χθες δια στόματος του προέδρου του ΣΕΒΤ, Δημήτρη Δασκαλόπουλου να θέλουν να συντηρούν το κακό κλίμα στις σχέσεις προμηθευτών- αλυσίδων σούπερ μάρκετ, με αφορμή την παραπομπή των τελευταίων στην Επιτροπή Ανταγωνισμού, για την διαμόρφωση των τιμών. Λάδι στη φωτιά έριξε ο πρόεδρος του Συνδέσμου Ελληνικών Βιομηχανιών Τροφίμων, ο οποίος έκανε λόγο για ένταση που αν υπάρχει εκπορεύεται από την άλλη πλευρά, δηλώνοντας βέβαια ότι βιομηχανίες και λιανεμπόριο οφείλουν να συνεργάζονται. Αίσθηση προκάλεσε και η δήλωση του υφυπουργού Ανάπτυξης, Γιάννη Παπαθανασίου για την υπόθεση που εξετάζει η Επιτροπή, λέγοντας ότι «εμείς δεν υποκύπτουμε σε πιέσεις» και «η Ε .Α . είναι ανεξάρτητη». Ο  κ. Παπαθανασίου στη διάρκεια της εκδήλωσης για την παρουσίαση της μελέτης του Ιδρύματος Οικονομικών και Βιομηχανικών Ερευνών για την ελληνική Βιομηχανία Τροφίμων-ποτών και τις προοπτικές της, επέκρινε τις προηγούμενες κυβερνήσεις, αφού επί των ημερών τους η Επιτροπή Αντα- γωνισμού-αν και Ανεξάρτητη Αρχή- δεν εξέτασε θέματα που άπτονται με την λειτουργία του Αντα

γωνισμού στην αγορά. Οπως είπε ο υφυπουργός, οι υποθέσεις που είχε αναλάδει και αποφανθεί ήταν όλες κι όλες δύο που αφορούσαν σε συγκεντρώσεις, εκ των οποίων η μία ακυρώθηκε λίγο αργότερα από την τότε υπουργό Βιομηχανίας. Π αράλληλα, επικαλούμενος στοιχεία της ΕΣΥ Ε πα- λαιότερων χρόνων, ο κ. Δασκαλόπουλος τόνισε ότι οι αυξήσεις στα συσκευασμένα προϊόντα ειδικά δείχνουν ότι δεν ξεπέρασαν στις περισσότερες περιπτώσεις ποσοστά υψηλότερα του πληθωρισμού, επισημαίνοντας ότι λειτούργησε ο ανταγωνισμός. Επιπλέον, ο πρόεδρος του ΣΕΒΤ, υπογράμμισε ότι υπάρχουν ενδείξεις διεθνώς ότι η συνολική πίεση που ασκείται από τον ανταγωνισμό για μείωση των τιμών στα προϊόντα μπορεί να οδηγήσει σε χαλάρωση των προδιαγραφών ασφάλειας των τροφίμων.
Ερευνα_______________________Από την μελέτη προκύπτει ότι τό σημαντικότερο πρόβλημα που φαίνεται να αντιμετωπίζει ο κλάδος είναι η υψηλή εξάρτηση του από την εγχώρια αγορά, η οποία απορροφά το 85% της συνολικής παραγωγής. Αυτό σημαίνει ότι αφενός οι αυξομειώσεις της εγχώριας ζήτησης επιδρούν καθοριστικά στην δραστηριότητα των επιχειρήσεων και αφετέρου το μικρό μέγεθος της εγχώριας αγοράς δεν επιτρέπει την ταχεία μεγέθυνση του κλάδου.

Μ.ΜΠΑΘΡΕΛΛΟΥ


